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Drage občanke in občani,
Veseli me, da ste se odzvali povabilu in se pridružili slav-
nostni prireditvi ob praznovanju rojstnega dne vsem nam 
ljube Občine Destrnik. 
Vsem nam ljuba Občina Destrnik šteje že 25 let svojega 
obstoja in delovanja. Ob praznovanju naših takšnih ali dru-
gačnih jubilejev se običajno ozremo nazaj na opravljeno 
delo. V ospredje stopijo vsa dobra dejanja, pomembni do-
godki in druženja. 
V zgodovino uspehov občine se vpisujejo prelomnice, ki 
gradijo občino boljšo, ljudje, ki tvorno sodelujejo v projek-
tih in sledijo zastavljenim ciljem ter so usmerjeni v razvoj 
našega kraja. Ta dejanja dajejo svojstven pečat ljudem in 
občini. Prav ti ljudje predstavljajo s svojim znanjem, izku-
šnjami, nesebičnostjo in preprostostjo najpomembnejši 
člen v verigi naše lokalne skupnosti. 
Načeloma se ne izpostavljajo, nezavedno pa nase opozar-
jajo s svojim predanim in vestnim delom vsak na svojem 
področju. Prav vsi, ki skupaj delamo v naši občini, se vsa-
kodnevno trudimo za njen razvoj in s tem dajemo zagoto-
vilo, da bomo lahko uresničili vse smele napovedi in cilje, 
ki smo si jih zadali, ter tako Občino Destrnik popeljali med 
najboljše.
Zato so usmeritve v prihodnost in želje ob današnjem pra-
znovanju občinskega praznika zelo jasne, delo bo usmer-
jeno v projekte z dodano vrednostjo, in sicer z enim samim 
ciljem. To je dvig kakovosti bivanja vseh občanov. 
V to smer zremo in gremo skupaj. Povezani in z odločnimi 
koraki bomo gradili na temeljih prejšnjih mandatov z novo, 
svežo energijo ter konstruktivnim pristopom pri delovanju 
in razvoju naše občine za vse nas, ki tukaj prebivamo, in za 
rodove, ki bodo živeli za nami. 
Ob tem se zahvaljujem vsem, ki podpirate uresničitev teh 
ciljev. Naša občina nosi številne zaklade. Njeno lepoto obi-
skovalci opazijo ne samo v naravnih danostih in geograf-
ski legi, temveč predvsem v vseh nas, ki tukaj živimo. Vrata 
občine pa so in bodo vedno odprta za vse prebivalce naše 
občine, ne glede ne starost, status in delo, ki ga ali so ga 
opravljali. Za vse tiste, ki želijo dobro!
Velik izziv meni in mojim sodelavcem predstavlja predvsem 
povezovanje in sodelovanje med vsemi vami, drage ob-
čanke in občani, ter sodelovanje z vsemi generacijami. Kot 
županja se bom predvsem trudila vedno slišati vaš glas in 
želje mladih. Vse z razlogom, da ostanejo v našem doma-
čem kraju tudi v prihodnje. S konstruktivnim dialogom jim 
bom dala možnost, da vedno jasno in glasno povedo, kako 
si zamišljajo življenje v občini. 
Zagotovo si tako mladi kot tudi vsi mi želimo bivati v občini, 
ki bi nam bila blizu in bi hkrati gradila na razvoju, usmerje-

nem v prihodnost, ter poudarku na medgeneracijskem so-
delovanju. Sprejemljiv je samo strpen in spoštljiv dialog in 
takšen način sodelovanja z ljudmi, kjer s skupnimi močmi 
iščemo rešitve v pozitivnem vzdušju. 
Vzpostavili smo dialog s predstavniki vaških odborov, kjer 
smo pričeli pripravljati sezname potreb po krajih. Prav tako 
že rešujemo problematiko sofinanciranja pomoči in dosta-
ve hrane na domu. Občinska uprava še vedno poziva še 
posebej starejše, ranljive skupine in vse zainteresirane k 
posluževanju te možnosti. V letošnjem proračunu smo za 
investicije namenili 1, 4 mio evrov. 
Pred dnevi smo svojemu namenu predali investicijo Zelena 
učilnica za vse tiste, ki si želijo zeleno, zdravo in čisto okolje. 
Minuli teden je bila otvoritev konstruirane ceste na Drstelji. 
Tik pred končanjem je izgradnja kolesarske steze odsek B.
Uspešno z roko v roki delamo s tistimi, ki vidijo potencial v 
naših krajih. Zagotovo je eden večjih podjetje T2, ki inve-
stira v izgradnjo optičnega omrežja. Tako kot vsi, se tudi to 
podjetje sooča s takšnim in drugačnim položajem na trgu, 
zato se mora prilagoditi. Verjamemo, da bomo v prihodno-
sti dokončali začeto delo.
Žalosti pa nas – mene osebno, pa tudi člane uprave in sve-
ta občine – da s strani države prejemamo dopise, s kate-
rimi le-ta začasno ukinja financiranje projektov, ki so se že 
pričeli in bi po pogodbah morali biti v zaključni fazi. Dopisi 
so brez konkretnih pojasnil, zakaj je temu tako in kje so raz-
logi za to.
Spoštovane občanke in občani,
kot županja našega dragega Destrnika vas vabim k strpne-
mu in spoštljivemu dialogu ter zavedanju, da so spoštlji-
vi odnosi med ljudmi najpomembnejši člen in najpo-
membnejši gradnik uspešne občine. 
Številne ceste, milijonske investicije, ne morejo nikoli na-
domestiti najpomembnejše zapuščine, ki jo lahko damo 
našim zanamcem, zapuščine, na katero je družba pozabila. 
To so strpnost, prijaznost in spoštljivost. Vljudno in prija-
zno vabljeni tudi k oblikovanju ter negovanju teh vrednot. 
Delajmo dobro in želimo drug drugemu samo dobro. 
Iskrena hvala vsem za vsa dobra dela in vse spodbude, 
ki bogatijo nas, našo družbo in občino. In hvala za vsak 
korak, ki krepi vključujočo in strpnejšo družbo ter ji daje 
svojstven pečat. Skupaj sooblikujmo prostor naše Občine 
Destrnik, prostor zadovoljnih, srčnih ljudi, pri tem pa osta-
nimo skromni, preprosti in iskreni. 
Vse najboljše, spoštovane občanke in občani, ter srečno 
Destrnik! 

Vaša županja
Vlasta Tetičkovič – Toplak
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OBČINSKI PRAZNIK

Praznovanje 25. občinskega praznika Občine De-
strnik in 29 let lokalne samouprave je zaokrožila 
svečana prireditev s podelitvijo županjinih priznanj 
in bogatim kulturnim programom. 

Zbrane je najprej pozdravila županja Vlasta Tetičk-
ovič-Toplak, njene besede pa so bile predvsem izraz 
hvaležnosti vsem, ki se trudijo za lepšo in boljšo pri-
hodnost Destrnika. Še posebej je poudarila, da je pri 
doseganju ciljev izjemnega pomena povezovanje in 
sodelovanje ter konstruktivni dialog: »Povezani in z 
odločnimi koraki bomo gradili na temeljih prejšnjih 
mandatov z novo, svežo energijo ter s konstruktiv-
nim pristopom pri delovanju in razvoju naše občine 
za vse nas, ki tukaj prebivamo, in za rodove, ki bodo 
živeli za nami.«

V okviru slovesnosti je županja podelila priznanja 
Občine Destrnik za leto 2023. Srebrno priznanje 
za požrtvovalno delo na področju razvoja turizma 
in aktivno delovanje v družbenem življenju v obči-
ni je prejel predsednik TD Destrnik Ivan Hauptman. 
»Je več kot gonilna sila društva. Človek, ki mu je 
vodenje pisano na kožo. Odlikujejo ga vrline, kot 
so požrtvovalnost, povezovalnost, humanitarnost, 
strpnost in mnoge druge. Njegova neverjetna ener-
gija je motivacija za vse,« so zapisali v obrazložitvi 
in nanizali številne vidne rezultate njegovega 20- le-
tnega udejstvovanja v lokalni skupnosti. 

»Delo opravljam s srcem, ponosen sem na svoj 
kraj in ljudi, ki mi pri tem pomagajo. Sem član raz-
ličnih društev, najbolj dejaven pa sem gotovo v TD 
Destrnik. Prepričan sem, da nam je skupaj uspelo 
ponesti dobro ime Destrnika daleč naokrog,« je ob 
prejemu priznanja povedal Hauptman. 

Bronasto priznanje za požrtvovalno delo na podro-
čju gasilstva in aktivno delovanje v družbenem živ-
ljenju v občini je prejel poveljnik PGD Destrnik David 
Fras. »David je gospodaren, vesten, preudaren člo-
vek in gasilec z nadpovprečnim številom usposab-
ljanj za specialnosti, opravljenim tečajem za inštruk-
torja ter vsemi tremi moduli za gašenje, predvsem 
pa z nešteto opravljenimi prostovoljnimi urami dela. 
Njegov doprinos gasilstvu je neprecenljive vrednos-
ti, seznam uspešno opravljenih del, za katere je pre-
jel tudi vrsto odlikovanj Gasilske zveze Slovenije, pa 
dodatno potrjuje njegov izjemen prispevek družbi,« 
pravijo v PGD Destrnik. 
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»To priznanje je zame neke vrste plačilo oz. nagra-
da za vloženi trud in opravljena dobra dela,« je dejal 
Fras. 

Priznanje županje so dobili tudi zlati maturanti in 
študentje, ki so v minulem letu zaključili dodiplom-
ski ali podiplomski študij: 

- INES MALEK za izjemen uspeh na poklicni maturi, 
ki jo je opravila na Gimnaziji in srednji šoli za ke-
mijo in farmacijo Ruše ter pridobljen naziv zlata 
maturantka;

- EVA HRASTAR za uspešno zaključen študij na Pe-
dagoški fakulteti Univerze v Mariboru ter prido-
bljen strokovni naziv magistrica profesorica glas-
bene pedagogike; 

- LINA ZELENIK za uspešno zaključen študij na Fa-
kulteti za zdravstvene vede Univerze v Mariboru 
ter pridobljen strokovni naziv diplomirana medi-
cinska sestra;

- LAURA KARO za uspešno zaključen študij na Višji 
strokovni šoli za gostinstvo in turizem Maribor ter 
pridobljen strokovni naziv organizatorka poslova-
nja v velneški dejavnosti;

- MATIC KREPEK za uspešno zaključen študij na Fa-
kulteti za strojništvo Univerze v Mariboru ter pri-
dobljen strokovni naziv diplomirani inženir strojni-
štva;

- KRISTJAN KRISTOVIČ za uspešno zaključen štu-
dij na Filozofski fakulteti Univerze v Mariboru ter 
pridobljen strokovni naziv diplomirani geograf in 
profesor pedagogike;

- ADRIANA ZELENIK za uspešno zaključen študij na 
Višji strokovni šoli Šolskega centra Ptuj ter prido-
bljen strokovni naziv ekonomistka;

- MARUŠA KOCBEK za uspešno zaključen študij na 
Filozofski fakulteti Univerze v Ljubljani ter prido-
bljen strokovni naslov magistrica bibliotekarstva, 
informacijskih in založniških študijev.

Špela Pokeržnik
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PRVA SLAVNOSTNA SEJA 
NOVEGA OBČINSKEGA SVETA 

V Destrniku so se pred 29 leti odločili, da več ne 
želijo biti del Mestne občine Ptuj, ampak želijo sa-
mostojno Občino Destrnik. »Danes lahko z zagoto-
vostjo trdim, da je bila odločitev pravilna in smela. 
Skupni interes za hitrejši razvoj in boljšo kvaliteto 
življenja je obrodil sadove in zato vsem akterjem 
razvoja v preteklosti iskrena hvala,« so bile uvodne 
besede županje Občine Destrnik Vlaste Tetičkov-
ič-Toplak. 

Županja je s ponosom spregovorila o izvedenih 
projektih. »Cesto na Drstelji smo zaključili in dolo-
čena dela razširili v zadovoljstvo občanov, odprli 
smo Zeleno učilnico in s tem naredili prostor za vse, 
ki na tak ali drugačen način stremijo k čistemu, zele-
nemu in zdravemu, dokončali smo optično omrežje 
v Desencih, Levanjcih in Zg. Velovleku, v zaključni 
fazi pa je tudi v Doliču in Destrniku, kjer upam, da 
ga kljub prilagajanju podjetja T2 na ekonomske 
razmere trga zaključimo kmalu. Ob kolesarski stezi 
Ptuj–Janežovci na stroške občine izgrajujemo javno 
razsvetljavo, saj po državnih pravilnikih le-ta na tem 
območju ni upravičena. Mi pa seveda gledamo na 
varnost udeležencev v prometu, še posebej pešcev 
in kolesarjev na tej trasi,« je poudarila.  

»Žal zaradi nelogičnih 
razprtij ob koncu prej-
šnjega mandata ni bil 
narejen odkup s strani 
Petrola. S pomočjo pre-
udarnih odločitev seda-
njega sestava je le-ta v 
zaključni fazi. V bodoče 
bo potrebno izvesti ce-
lovito energetsko sa-
nacijo OŠ Destrnik in 
kulturnega doma, ki sta 
v lasti občine. Če se že-
limo prijaviti na razpis 

za menjavo oken, sanacijo fasade ter rekonstrukci-
jo ogrevalnega in prezračevalnega sistema, mora-
mo izdelati razširjeni energetski pregled in pripraviti 
projektno dokumentacijo,« pove županja in izposta-
vi, da je brez sofinanciranja to prevelik zalogaj za 
občinski proračun. 

»Veliko energije vlagamo v pomoč pri iskanju re-
sursov, da bi vendarle prišlo do gradnje medgene-
racijskega centra. Po končanih občinskih podrob-
nih prostorskih načrtih se bomo lotili projektne 
dokumentacije in iskali možnosti za sofinanciranje 
predvidenih projektov. Žalosti pa me dopis države, 
da začasno ustavljajo dela za izgradnjo državne ko-
lesarske povezave, namesto da bi dokončali že 13 
let nerealiziran projekt ceste Zasadi–Gomilci s kri-
žiščem in sanacijo podpornega zidu nasproti bloka, 
čeprav smo se o teh projektih že dogovorili.«

Svetniki in svetnice so ob tej priložnosti dobili občin-
ske embleme. Zbrane sta nagovorila in jim zažele-
la uspešno delo v prihodnje tudi člana občinskega 
sveta Branko Horvat in Aleksander Koser. 

Županja Občine Destrnik Vlasta Tetičkovič-Toplak je 
na seji poudarila, da se kljub težavam, ki jih imajo 
s pridobitvijo sredstev za tekoče projekte, Destrnik 
lahko uspešno razvija naprej. »Želim si sodelovanja 
ter povezovanja vseh občank in občanov. Vrata ob-
čine so in bodo vedno odprta vsem.« 

Tanja Hauptman
 in Špela Pokeržnik
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POLOŽITEV VENCA NA 
SPOMINSKO OBELEŽJE

Na dan občinskega praznika so svetniki Občinskega sveta Občine 
Destrnik z županjo Vlasto Tetičkovič-Toplak na čelu položili venec 
in prižigali svečo na obeležju padlih v obeh svetovnih vojnah na de-
strniškem pokopališču. 

»Spomnili smo se vseh tistih, ki so nam s svojimi življenji omogoči-
li boljši jutri,« je dejala županja. Obiskali so tudi grobove pokojnih 
članov občinskega sveta in se jim tako poklonili za vse dobro, kar so 
storili v dobrobit razvoja in vodenja občine. 

Svečo pa so prižgali tudi pokojnemu duhovniku in župniku pri svetem 
Urbanu, Mihaelu Valdhuberju. Slava jim!

Tanja Hauptman

Na osrednji slovesnosti ob občinskem prazniku so 
člani lokalne likovne delavnice županji Občine De-
strnik Vlasti Tetičkovič-Toplak podelili prav posebno 
darilo. Najbolj znano veduto Destrnik, ki je med dru-
gim upodobljena tudi na občinskem grbu, so izdelali 
iz kolaža in vanjo vložili kar nekaj mesecev dela.

Likovne delavnice že več kot leto dni potekajo pod 
okriljem Kulturnega društva Destrnik ter pod men-
torstvom arhitektke in slikarke Vere Kovačević. Ude-
leženci različnih generacij se vedno znova lotijo in 
učijo česa novega. V letošnjem letu si je mentorica 
za otroke zamislila prav poseben in zahteven pro-
jekt, v katerega so vložili štiri mesece prostega časa. 
Vera Kovačević o podvigu pove: »Ideja je bila izde-

lati nekaj, kar bi 
lahko poklonili 
naši novoizvo-
ljeni županji, saj 
smo veseli, da 
je punca. Darilo 
naj bo njen De-
strnik. Odločitev 
za kolaž, velik 
100 x  70 cm, je 

ZA ŽUPANJO DESTRNIK 
MALO DRUGAČE

bila pogumna in sprejeta nevedoč, da odrasli člani 
skupine pri projektu ne bodo sodelovali. Na delav-
nicah je izmenoma sodelovalo 18 otrok z dodatno 
pedagoško pomočjo učiteljice Stanke Drevenšek.«

»Ker je šlo za manjše otroke – najmlajša izmed njih 
šteje komaj 3 leta – je včasih seveda zmanjkalo inte-
resa in energije. Takrat sem jih zamotila z risanjem, 
nato smo se spet lotili trganja in lepljenja papirčkov, 
jih sestavljali po barvah in nastala je zanimiva slika. 
Gospe županji smo jo poklonili z velikim ponosom. 
Okvir za sliko je mojstrsko izdelal gospod Dušan 
Fridl, za kar se mu zahvaljujem,« še zaključi Kova-
čevićeva, ki vabi tudi druge ustvarjalne ljudi, otroke, 
mladostnike in odrasle, da se pridružijo likovnikom 
Kulturnega društva Destrnik.

Simon FridlFoto: Simon Fridl 
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IZ OBČINSKE HIŠE

Drsteljo in Mestni Vrh povezuje na novo obnovlje-
na cesta. Otvoritev je potekala v sklopu praznova-
nja občinskega praznika. 

Otvoritveni trak so prerezali v nedeljo, 14. maja. Pri 
prerezu traku je županji pomagal najstarejši občan 
vasi Drstelja Otmar Matjašič: »Te ceste se spomi-
njam že od nekdaj, bila je zelo slaba, kolovozna in 
blatna, zato iskrena hvala vsem, ki so se potrudili in 
omogočili prenovo.« 

Zadovoljstvo je izrazil tudi predsednik Vaškega od-
bora Drstelja Jože Sever, ki je izpostavil, da je cesta 
strateškega pomena: »Tukaj poteka šolska pot, av-
tobus dnevno sedemkrat pelje po tej cesti, zato smo 
zelo veseli tudi avtobusnega postajališča, ki smo ga 
pridobili s to obnovo.«

NOVA CESTA  NA DRSTELJI

Foto: BK TV

V rekonstrukciji je bilo v obnovo zajeto 500 metrov 
lokalne ceste in dva odseka javne poti. »Ob asfaltni 
površini smo uredili tudi odvodnjavanje, zgradili 
dva oporna zidova, betonirane škarpe, prometno 
signalizacijo in podobno. Investicija je vredna dobrih 
140.000 evrov,« pove županja Vlasta Tetičkovič-
Toplak.

Vaščani so na novo urejene cestne površine zelo ve-
seli. 

Špela Pokeržnik

BOGATEJŠI ZA ZELENO 
UČILNICO

Občina Destrnik je za namen izobraževanja s področja varstva 
okolja in ohranjanja narave ter ohranjanja naravnih vrednot občine 
uredila prostor, ki so ga poimenovali Zelena učilnica. 
»Gre za že obstoječi prostor nad zdravstvenim domom, ki je bil po-
treben prenove. Z evropskimi sredstvi smo izvedli elektroinštala-
cijska in pleskarska dela ter nabavili stole, mize, omare, projektor, 
platno in prenosnik. Zelena učilnica je namenjena izvajanju aktivnosti, vezanih na izobraževanje, ozavešča-
nje in varovanje okolja ter drugih naravnih danosti,« pojasnjuje županja Tetičkovič-Toplak ter dodaja, da bo 
prostor na voljo vsem, ki želijo prispevati k ohranjanju ter varovanju narave in okolja. 
Turistično društvo Destrnik je kot projektni partner dobilo tudi dve mobilni stojnici, ki bosta za izposojo na 
voljo tudi drugim društvom. 

Nosilec operacije: SIESA INŽENIRING d.o.o. • Projektni partner: Občina Destrnik in Turistično društvo Destrnik
Naložbo sofinancirata Republika Slovenija in Evropska unija iz Evropskega sklada za regionalni razvoj.

Špela PokeržnikFoto: Občina Destrnik in BK TV
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URBANISTIČNO ARHITEKTURNA DELAVNICA DESTRNIK: 
ŠIRITEV NASELJA DESTRNIK – POZIDAVA TREH DOLIN

Izseki iz gradiva preveritvenega predloga pozidave na območju Treh dolin

GRADNJA KOLESARSKE  POTI USTAVLJENA

S strani Investitorja Direkcije RS za infrastrukturo 
je bila Občina Destrnik obveščena, da v veljavnem 
Proračunu RS v letu 2023 ni več zagotovljenih fi-
nančnih  sredstev za izvedbo del po sklenjeni po-
godbi št. 2431-22-000325/0, z dne 1. 6. 2022. 

»Na občini nismo prejeli nobenih utemeljenih ra-
zlogov glede ustavitve del, ki so do sedaj potekala 
nemoteno. Izvajanje se bo kot kaže prilagodilo tre-
nutnim finančnim razmeram. Za nas to pomeni, da 
bomo izvajali samo gradbena dela, ki jih bomo lah-
ko sami tudi financirali,« razočarano pojasni župa-
nja Vlasta Tetičkovič-Toplak in dodaja, da to močno 
vpliva na delo občine, med občane pa vnaša dodat-
no nezadovoljstvo in nestrpnost.

Direkcija RS za infrastrukturo ima v Občini Destrnik 
v teku naslednje projekte: izgradnjo državne kole-

sarske povezave ob regionalni cesti R1-229/1286 
Ptuj–Lenart; izgradnjo avtobusnih postajališč ob 
regionalni cesti R3-745/4116 Janežovci–Dolge Nji-
ve; rekonstrukcijo regionalne ceste R3-745/4116 v 
dolžini 446 m v naselju Janežovci smer Dolge Njive, 
rekonstrukcija križišča v Janežovcih med regionalni-
ma cestama R1-229/1286 Rogoznica–Senarska in 
R3-745/4116 Janežovci–Dolge Njive.

»Prizadevali si bomo in naredili, kar bo v naši moči, 
da se bodo načrtovana in navedena gradbena dela 
kljub dopisu brez obrazložitve za prekinitev in usta-
vitev ponovno nadaljevala v skladu s podpisanimi 
pogodbami,« še zaključi županja. 

Špela Pokeržnik

V sodelovanju Občine Destrnik ter Fakultete za 
gradbeništvo, prometno inženirstvo in arhitekturo 
Univerze v Mariboru je bila v letu 2021 in 2022 iz-
vedena urbanistična delavnica Destrnik.

Delavnica se prvenstveno ukvarja z možnostmi za 
razširitev poselitve v naselju Destrnik v skladu z ana-
litičnimi spoznanji iz že izdelanih prostorskih aktov 
in strokovne literature ter pregleda stanja na terenu. 

Poselitveni vzorec v naselju je postavljen kakor »po-
zidava na vrhu grebena«, v skladu s tem vzorcem je 
v naselju pozidava konzumirana in ne dopušča ši-
ritev. V skladu z dognanji iz analitične faze obstaja 
možnost nadaljevanja in nadgradnje poselitvenega 
vzorca, ki se sistemsko uveljavlja na podlagi izvornih 
oblik pozidave.

V skladu s pripravami na urbanistično arhitekturno 
delavnico Destrnik so detektirana tri razvojna ob-
močja, ki so bila obdelana v koncu leta 2021, kas-
neje pa so se aktivnosti odvijale kot sledi:

- v novembru in decembru 2021 je bila izvedena 
priprava, potekal je tudi prvi terenski ogled s šesti-
mi študenti, ki so raziskovali poselitveni vzorec in 
zgodovino ter problematiko poselitve v območju 
obdelave; 

- v letu 2022 je bila do junija izvedena evaluacija 
analitičnih spoznanj, podrobno so bila pregleda-
na tri območja obdelave; zanje je bil preizkušen 
poselitveni vzorec in pripravljeno gradivo preverit-
venega predloga pozidave; 
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Terenski ogled študentov z mentorjem na območju Občine Destrnik 

- gradivo za obravnavo z naročnikom je bilo prip-
ravljeno v septembru 2022 in je bilo predstavljeno 
naročniku, ki je nanj podal pripombe. Le-te so bile 
vnesene v končni predlog gradiva.

Študentska urbanistično arhitekturna delavnica je 
zaključena s pripravo predstavitve in izdelavo zaključ-
nega elaborata za tri razširitvena območja naselja 
Destrnik. Skupaj je na delavnici sodelovalo 13 štu-
dentov, dva mentorja in dva zunanja sodelavca.

Območja za izdelavo strokovnih rešitev in širitev 
območja so že opredeljena v OPN občine Destrnik, 
končno poročilo ne odstopa od strateških usmeritev 
prostorskega načrtovanja v občini, za nadaljevanje 
prostorskega razvoja pa ponuja odločitve na nivoju 
strokovnih podlag za širitev ureditvenega območja 
naselja. 

V DESTRNIKU KMALU UREJENA VSA INFRASTRUKTURA

V Občini Destrnik se zaključuje izgradnja optičnega 
omrežja. Dela potekajo le še v dveh vaseh, Zasadih 
in Svetincih. 

Če je bilo optično omrežje še pred leti luksuzna dob-
rina, je v res kratkem času postalo nujnost vsakdana. 
»Izgradnja optičnega omrežja v Destrniku je v zak-
ljučni fazi. Ob tem izgrajujemo tudi javno razsvet-
ljavo, pri nekaj hišah pa smo uredili še priklop na 
javni vodovod. S tem bo v naši občini urejena vsa 
potrebna infrastruktura,« zadovoljno pove županja 
Vlasta Tetičkovič-Toplak ter doda, da so hkrati ure-
dili in asfaltirali tudi nekaj cest, ki so bile nujno pot-
rebne sanacije. 

Občina zagotovlja tudi točke z javno dostopno in-
ternetno povezavo. »Pred dvema letoma smo preko 
projekta WiFi4EU občankam in občanom zagotovi-
tili tudi brezplačno javno povezavo. Gre za sedem 

javnih točk, ki omogočajo dostop do interneta viso-
ke kakovosti,« še pove županja. 

Špela Pokeržnik

Vir: Pia Mernik
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V DESTRNIKU PODELILI PRIZNANJA 
ŠTAJERSKE TURISTIČNE ZVEZE

Štajerska turistična zveza je na svoji redni seji 
skupščine sredi aprila v destrniškem Volkmerjevem 
domu kulture podelila priznanja in zahvale najza-
služnejšim društvom in posameznikom v minulem 
letu.

»Štajerska turistična zveza združuje več kot 50 tu-
rističnih društev in partnersko sodeluje z več kot 
15 občinami na območju štajerske regije. S sejami 
skupščine potujemo po občinah, v katerih imamo 
člane in članice, ter tako povezujemo vse akterje v 
Podravju in širše, ker imamo znanje, izkušnje in se-
veda odlične ponudnike,« pove predsednica Štajer-
ske turistične zveze Janja Viher. 

Na srečanju so podelili bronaste, srebrne in zlate 
znake ter lipove vejice navdiha, ki se podeljujejo za 
urejeno okolje v kategorijah: kraji, rondoji, vaška je-
dra in posebna priznanja.

Občina Destrnik je preje-
la lipovo vejico navdiha 
za urejeno okolje za leto 
2022. »Destrnik nudi ne-
izmerno lep panoramski 
pogled na okolico. Sicer 
pa se obiskovalcu ponuja 
lep sprehod skozi center 
kraja po urejenih pločni-
kih z zanimivimi uličnimi 
svetili od stare viničarije, 
za katero vzorno skrbi TD 
Destrnik, do novo ureje-
ne lanišnice. Urejena ze-
lenica in sezonsko cvetje 
skladno krasita okolico 
cerkve. Svoje dodata še 

zgradba osnovne šole in Volkmerjev dom kulture. 
Obiskovalec se lahko ustavi tudi v vaški gostilni s 
teraso in prelepim pogled na bližnje kmetije,« so za-
pisali v obrazložitvi. 

Med dobitniki bronastega znaka za zaslužne člane 
in društva pa sta bila Irena Pernat in Roman Po-
lanec, oba aktivna člana Turističnega društva De-
strnik. Irena pripravlja, organizira in vodi delavnice 
za osnovnošolce ter različna društva, v zadnjih letih 
pa se je njeno plodno delo odražalo pri projektu Od 
lanu do platna. Roman, ki je prva leta delovanja ak-
tivno sodeloval v sekciji Koranti Destrnik, je veliko 
časa vložil v pripravo in zasaditev občinskega vinog-
rada, ob tem pa je bil tudi v veliko pomoč pri ureditvi 
lanišnice. 

Čestitamo!
Špela Pokeržnik
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Foto: Anita Kirbiš

Županja Destrnika Vlasta Tetičkovič-Toplak se je 
konec minulega meseca marca udeležila prvega 
srečanja Kluba županj v novem mandatu.

»Z večanjem števila žensk na ključnih mestih odlo-
čanja v lokalni politiki se le-ta dopolnjuje in nadgra-
juje, tudi glede na pričakovanja in potrebe žensk. 
Vpliva na uravnoteženje prostorov odločanja in obli-
kovanje politike, ki se osredotoča in čim širše zaob-
jema ter vključuje različne potrebe in pričakovanja 
občank in občanov. Iz tega razloga in ker želimo v 
Skupnosti občin Slovenije vzpostaviti prostor, v ka-
terem bi se županje lahko medsebojno izmenjale, je 
bil leta 2014 ustanovljen Klub županj,« so sporočili 
iz Skupnosti občin Slovenije, ki je največje reprezen-
tativno združenje lokalnih skupnosti v Sloveniji, saj 
šteje 183 občin članic. 

Foto: Arhiv Občine Domžale

Srečanje je tokrat gostila županja Domžal mag. Re-
nata Kosec. Poleg predstavitve dobrih praks, ki jih 
vodijo v občini, so županje razpravljale tudi o pome-
nu dobrega sodelovanja in vzajemnega zaupanja 
ter vlogi žensk v politiki. »Z veseljem sem se udele-
žila srečanja, ki je predstavljalo priložnost za izme-
njavo in predstavitev dobrih praks ter možnost med-
sebojnega povezovanja, sodelovanja,« je povedala 
županja Tetičkovič-Toplak. 

V okviru dogodka so se seznanile tudi s tematiko 
uporabe različnih digitalnih orodij za sodelovanje z 
javnostjo, nato pa so druženje nadaljevale na Krum-
perku z ogledom Železne jame. Ob zaključku so se 
podružile v Jamarskem domu. 

 Špela Pokeržnik

NA SREČANJU KLUBA ŽUPANJ
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PISMA OBČANOV

Spoštovane občanke in cenjeni občani,

z besedami »Bog vas živi in srečno moj Destrnik« 
sem se od vas poslovil na lanski osrednji prireditvi 
ob občinskem prazniku. Žal mi je, da ob letošnje 
praznovanju nisem bil v vaši družbi, saj me je pot z 
učenci preko Erasmusa ponesla na Poljsko. Pa ven-
dar, čutim dolžnost, da ob tem praznovanju iskreno 
čestitam županji Vlasti Tetičkovič-Toplak, občinski 
upravi ter vsem, ki so si in si še danes neutrudno pri-
zadevajo za napredek naše občine. 

Zelo sem ponosen na naš prečudoviti kraj in ljudi, ki 
tukaj živijo. Me pa obdaja žalost, ko vidim, da so v 
naši družbi še vedno posamezniki, ki želijo na vsak 
način nasprotovati in uničiti dobra dejanja drugih. To 
so ljudje, ki so pozabili na etiko in vrednote. S poh-
lepom, prepiri, nasprotovanji in napetostmi skušajo 
pridobiti naklonjenost družbe, mir, blaginjo in srečo. 
Ravno zaradi pomanjkanja temeljih vrednot se svet 
srečuje s stisko. Le če bomo v skupnosti sodelovali, 
držali skupaj in pokazali zrelost, bomo krojili lepo in 
boljšo prihodnost. 

Destrnik je odličen primer izjemnega razvojnega in 
družbenega napredka na različnih področjih. Kar 
pa ne nastane iz nič in ne pade iz neba, temveč je 
potrebno v to vložiti veliko truda, volje, energije ter 
načrtovanja dobrih strategij v prid družbe in ljudi. 

ČESTITKE OB 
OBČINSKEM PRAZNIKU

Sprašujem se, zakaj se nekateri neumorno trudijo 
uničiti in očrniti dobra dela drugih, ko pa bi lahko 
vso to energijo usmerili v produktivna dejanja.

Merilo dobrega voditelja so vrline, ki jih je udejanjil 
in le-te bodo živele še dolgo po tem, ko bo zapus-
til prizorišče. Drage dame in gospodje, iskrene če-
stitke ob občinskem prazniku še enkrat. Želim vam 
zdravja in sreče. Pokukajte v svoje misli in vanje 
spustite sonce!

Franc Pukšič

V DESTRNIKU JE LEPO! 

Javno pismo Bena Toplaka, Zavod Ma-kole

V Zavodu Ma-kole se večkrat srečujemo z vprašanji 
kako, kdo, zakaj, oz. kakšen je naš dogovor z Občino 
Destrnik, kako smo prišli sem ter odprli TIC, pošto 
in priročno papirnico. Dovolite mi pojasniti, da ne 
bodo vprašanja krožila še naprej in predvsem, da ne 
bo napačnih odgovorov.

V začetku oktobra 2021 sem prejel klic takratnega 
župana Občine Destrnik Franca Pukšiča z željo, če 
se lahko srečamo in pogovorimo na temo »pošta«. 
Treba je vedeti, da smo pri prevzemih pogodbenih 
pošt pomagali 11 pogodbenikom in smo s strani 
Pošte Slovenije znani kot primer dobre prakse. Do-
govorili smo se za sestanek in le nekaj dni za tem 
sta se župan Pukšič ter takratna direktorica občin-
ske uprave Vlasta Tetičkovič-Toplak oglasila pri nas 
na pošti v Makolah, kjer sta si iz prve roke ogledala 
pošto v našem upravljanju. Iz naše strani so bili po-
leg mene prisotni še višji predstavniki zavoda. Pred-

videvali smo, da se potrebuje pomoč pri prevzemu 
pogodbene pošte v Destrniku in na osnovi tega 
smo jima obrazložili vse morebitne težave, logistič-
ne, finančne … skratka, vse potrebno. 

Prošnji župana, da prevzamemo pošto, takrat nis-
mo bili najbolj naklonjeni, saj poznamo zaplete pri 
prevzemu, poleg tega pa menimo, da bi to morala 
storiti družbeno odgovorna lokalna organizacija. 
Takrat nam je bila s strani občine ponujena največja 
možna podpora, saj so želeli, da pošta v Destrniku 
deluje s polnim delovnim časom in je občanom na 
voljo najmanj 40 ur tedensko. 

Seznanili so nas s tem, da je pošta zunaj v premični 
prikolici, kar je v bistvu pomenilo le vprašanje časa, 
kdaj se bo za vedno poslovila iz Destrnika. Na se-
stanku smo se dogovorili, da premislimo in odloči-
tev sporočimo v nekaj dneh. Naslednji dan sem se 
odpravil v Destrnik, da si v živo ogledam položaj. 
Ko sem zagledal prikolico na parkirišču in pred njo 
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kolono ljudi, sem bil šokiran. Naj ne omenjam, da je 
tisti dan tudi močno deževalo. 

Župan je jasno povedal, da nihče v kraju in okolici 
nima interesa za prevzem pošte, kar je bilo popol-
noma razumljivo, saj pošta s svojimi plačili pogod-
beniku ustvarja 50-odstotno izgubo glede na celot-
no delovanje. 

V Destrniku sem v preteklosti bil že večkrat, saj tu-
kaj stanuje brat mojega starega očeta, stric pa ima 
vikend z vinogradom. Imam zelo lepe spomine na 
Destrnik, kar je tudi pretehtalo pri poslovni odloči-
tvi. Zakaj je bila pošta v prikolici na parkirišču pred 
Občino Destrnik in kdo je kriv za to? Za ta vprašanja 
nismo pravi naslov, niti se ne bomo spuščali v pre-
teklost ali polemizirali o tej tematiki. 

Po videnem sem se sestal z upravo Pošte Slovenije, 
ki mi je predala podatke o polletnih in letnih prihod-
kih ter izpis poslovanja pošte v Destrniku v zadnjih 
treh letih. Nato smo sklicali sestanek v isti sestavi, 
kot je bil prvi sestanek v mesecu oktobru. Občini oz. 
njihovim predstavnikom smo ponudili prevzem po-
šte in njeno obratovanje s polnim delovnim časom. 
Predstavili smo predlog, da v istem prostoru deluje-
jo tri dejavnosti: turistično informativni center, pošta 
in priročna papirnica. 

Zaradi zagotavljanja finančne stabilnosti je bila pot-
rebna pogodba z Občino Destrnik o sofinanciranju 
turistično informativnega centra, ki bo deloval v 
dobrobit kraja. Prvotna višina sofinanciranja je bila 
večja od kasnejšega dejanskega zneska, saj je lokal-
na politika v kraju takrat nasprotovala dogovorjeni 
višini sofinanciranja. Nekako smo to »požrli«, samo 
da so krajani dobili pošto s polnim delovnim časom 
in jim ne bi bilo treba na dežju čakati pred poslo-
valnico. Takoj po podpisu pogodbe smo sklicali vsa 
društva in neprofitne organizacije v kraju. Dobili 
smo se v mesecu novembru v Volkmerjevem domu 
kulture. Odziv povabljenih je bil na žalost slab. Na 
sestanku smo povedali, kaj lahko ponudimo dru-
štvom in vse te obljube vnesli v pogodbo z Občino 
Destrnik. Na žalost se samo eno društvo poslužuje 
ponujene pomoči. V tem dobrem letu smo kar ne-
kajkrat sodelovali v raznih projektih. Nabavili in pa-
kirali smo vsa božična darila v letih 2021 in 2022, 
pakirali in oblikovali smo darila za starostnike v letu 
2021. Upamo, da bo božičkovanje tukaj zaživelo, 
kot je pri nas, in bodo lahko otroci skupaj pričakali 
prihod Božička s spremstvom.  Izvedli smo tudi fe-
stival BurgerFest, ki je bil ne glede na vreme odlično 
obiskan.

Lansko leto je bilo super volilno leto. Naša orga-
nizacija in tudi sam osebno sem bil deležen neka-
terih očitkov, ki pa so za lase privlečeni. Čeprav so 
bile volitve zaključene v lanskem letu, volilni boj 

za nekatere še vedno traja. Odločili smo se, da ne 
bomo dopuščali več nobenega blatenja, žaljenja ali 
kakršnegakoli sovražnega govora do organizacije, 
zaposlenih in mene osebno. Če bo do tega prišlo, 
bomo nemudoma vključili odvetniško skupino, ki 
nas zastopa zadnjih pet let, in sprožili vse sodne po-
stopke.

Zavod Ma-Kole ni politično opredeljen, se ni in se ne 
bo vključeval v razne politične debate ali »boje«. Ne 
zanima nas politična, spolna in verska usmerjenost 
posameznikov. Želimo le sodelovati z ljudmi dobre 
volje, poštenega srca in vizijo v prihodnost. Dobro 
sodelujemo z občinsko upravo in sedanjo županjo 
Vlasto Tetičkovič-Toplak. Glede na njen drugi prii-
mek naju povezujejo kot sorodnika, vendar so žal v 
zmoti. Z županjo nisem v sorodu, čeprav bi mi bilo 
v ponos!

Naj zaključim. Mi nismo javni zavod, temveč zaseb-
ni, zato naše strategije in delovanje zavoda nismo 
dolžni razlagati lokalni politiki, temveč le našim 
ustanoviteljem. Vsak, ki se vsaj malo razume v po-
slovanje in delovanje pošte, ve, da zaslužkov v tem 
poslu ni. Tukaj se obnašamo družbeno odgovorno 
in se bomo tudi vnaprej, saj en ali dva svetnika ne 
bosta zamajala delovanje pošte v Destrniku. Več 
dogodkov oz. prireditev bi se lahko uredilo, vendar 
zaradi političnega pregovarjanja in nagajanja do 
tega ne pride. Na občinski seji, ki je bila v mesecu 
maju, sem v svojem čustveno/energičnem nagovo-
ru nekaj stvari obrazložil in upam, da sem dal dolo-
čenim svetnikom jasno vedeti, da se teh političnih 
igric ne bomo šli in se bomo na vsako provokacijo 
odzvali.

Veseli nas, da ste nas sprejeli medse. Vemo, da ne 
moremo zadovoljiti vsakega posameznika. Trudi-
mo se in se bomo zadovoljiti večino. Z vso strokov-
nostjo bomo peljali vse organizacije, ki jih vodimo, 
in se obnašali družbeno odgovorno. 

Vam pa še enkrat HVALA, da plačujete položnice in 
uporabljate storitve Pošte Destrnik ter kupujete v 
Papirnici Destrnik. 

OBČAN MAJ 2023
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PLODNO DELOVANJE 
KULTURNEGA DRUŠTVA DESTRNIK 

Člani Kulturnega društva Destrnik so se zbrali na 
občnem zboru, na katerem so pregledali dogodke 
in aktivnosti, ki so jih organizirali in izvedli v lan-
skem letu ter predstavili načrte za prihodnost.

 V začetku leta so ob kulturnem dnevu pripravili 
spletno proslavo na Facebook strani in etnografsko 
razstavo tradicionalnih pustnih likov v avli občinske 
stavbe v sodelovanju s Pokrajinskim muzejem Ptu-
j-Ormož. Društvo je pridobilo tudi status nevladne 
organizacije v javnem interesu na področju kultu-
re, kar je po besedah predsednika Simona Fridla 
priznanje za opravljeno delo v preteklosti in hkrati 
spodbuda za aktivno delo naprej. Omeniti velja, da 
so začeli aktivno zbirati digitalizirano dokumentacijo 
o društvu, ki jo hranijo v Zgodovinskem arhivu Ptuj. 
Ob častitljivem jubileju 120-letnega organiziranega 
kulturnega udejstvovanja so pripravili slovesnost, na 
kateri so gostili tudi Toneta Partljiča. Kot vsako leto, 
so tudi lanski december z Božičkom in škrati obda-
rili več kot 150 otrok v občini in jim tako olepšali 
praznične dni. Omenimo še, da se je moška komor-
na skupina udeležila gostovanja v Pragi, prvič pa so 
sestavili ekipo za kmečke igre na kmečkem prazni-
ku in se pomerili z ostalimi društvi in vasmi. Prvič se 
je sestala tudi novoustanovljena likovna skupina, ki 
poleg otroške folklorne skupine, vokalne skupine in 
moške komorne skupine dodatno bogati nabor kul-
turnega udejstvovanja v občini. V naslednjem letu 
bo društvo še naprej aktivno na družbenih omrežjih 
in drugih medijih. Folkloristi se bodo udeležili obmo-
čnega srečanja otroških folklornih skupin, načrtuje-
jo pa tudi koncert moške komorne skupine v sklopu 
občinskega praznika. Velika želja je ustanoviti tudi 
dramsko skupino, ki je leta nazaj cvetela v Destrniku.

V DRUŠTVIH SE DOGAJAOBČAN MAJ 2023
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Na občnem zboru so podelili pet zahval, ki 
so jih prejeli: Okrepčevalnica pri Mici za us-
pešno sodelovanje pri pogostitvah in dona-
torstvu, Jože Škofič za uspešno sodelovanje 
in pomoč pri izvedbah medgeneracijskih 
likovnih delavnic, Kulturno folklorno dru-
štvo Vrisk Apače za uspešno sodelovanje 
ob gostovanju moške komorne skupine v 
Pragi, Občinska uprava Občine Destrnik za 
uspešno sodelovanje in finančno podporo 
ter Kulturno društvo Sveta Ana za uspešno 
sodelovanje ob gostovanju moške komorne 
skupine v Pragi. 

Podeljen je bil tudi naziv častne članice KD 
Destrnik; prejela ga je Marija Štöger, ki se je 
ob priložnosti iskreno zahvalila za podeljeni 
naziv.

Tadej Urbanija

ČAROVNIJA S ŠTRIKOM

Otroška folklorna skupina Kulturnega društva De-
strnik se je v začetku aprila udeležila območnega 
srečanja otroških folklornih skupin v Majšperku, 
kjer se je predstavila s spletom »Čarovnija s štri-
kom« in se tako uvrstila na regijsko srečanje, ki je 
potekalo 21. aprila v Ormožu. 

Vodji otroške folklorne skupine Kulturnega društva 
Destrnik – Marko Pukšič in Metka Fridl – sta v odr-
sko postavitev povezala igri trik s štrikom in vlečenje 
štrika, otroci pa so zaplesali tudi požugano, rašplo 
in šotiš polko. Srečanje v Majšperku je potekalo v 
organizaciji Območne izpostave Javnega sklada za 
kulturne dejavnosti Ptuj in je zaradi velikega števila 
sodelujočih skupin potekalo v dveh delih. 

Strokovni spremljevalec srečanja Tadej Teran je 
ocenil nastope skupin in le skupini iz Destrnika in 
Cirkovcev sta se uvrstili na regijsko srečanje v Or-
mož. Najmlajše članice in člani KD Destrnik so se 

tako ponovno predstavili na odru ter igrivo odigra-
li in zaplesali s štrikom. Predstavniki sklada so ob 
priložnosti poudarili pomen podmladka v folklornih 
skupinah in aktivnosti mladih pri ohranjanju kultur-
ne dediščine, šeg in navad ter gibanju otrok. 

 Simon Fridl

OBČAN MAJ 2023
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LETO 2022 
V TURISTIČNEM DRUŠTVU DESTRNIK

V marcu so člani društva izvedli redni občni zbor, 
na katerem so pregledali delo v letu 2022. Končalo 
se je obdobje epidemije in ponovno so začeli delati 
na polno. 

Delo društva je v svojem poročilu predstavil predse-
dnik Ivan Hauptman. Zahvalil se je tudi vsem člani-
cam in članom za trud, ki ga vlagajo v uspešno delo 
društva. Člani društva so bili preteklo leto aktivni pri 
vinogradniških opravilih; 16. februarja so opravi-
li rez občinskega vinograda in turističnih brajd, 27. 
februarja je nato sledil rez potomke pri viničariji. Za 
vinogradniška dela (zelena dela, škropljenje) v ob-
činskem vinogradu so zadolžili Antona Sevra, košnjo 
v vinogradu pa so plansko razdelili med šest članov 
društva, ki so delo tudi vzorno opravili. 3. septembra 
so opravili trgatev potomke in občinskega vinogra-
da. Zadovoljni so bili s pridelkom grozdja na potom-
ki, ki ga prispevajo v skupni pridelek občin Destrnik, 
Ptuj in Videm pri Ptuju.

Prav tako so bili v lanskem letu aktivni pri opravilih 
z lanom, saj so v začetku aprila pri Sevrovih na Dr-
stelji posejali lan, 14 dni kasneje pa tudi pri Haupt-
manovih v Vintarovcih. Konec maja so posejali lan 
v Gornji Radgoni, da je cvetel med sejmom AGRA. 
Avgusta so lan na obeh njivah populili, v mesecu 
septembru pa so odstranili kobule s semeni in lan 

splehali. V sklopu projekta LAS so izvedli tudi delav-
nico »lanišnica z nadstrešnico« v Zavodu za uspo-
sabljanje, delo in varstvo Dornava, na Simoničevi 
domačiji v Trnovski vasi, v Starošincih na Dravskem 
polju in na Hajdini na Zabavni kmetiji. 

V preteklem letu so se udeležili tako sejma ALPE 
ADRIA, kjer so predstavljali svoj projekt o lanu in 
našo občino, kot sejma AGRA v Gornji Radgoni. 

V maju 2022 so obeležili 40 let društva in 20 let ljud-
skih pevk Urbančank. Za enoletni zamik dogodka je 
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bila kriva pandemija. Pripravili so pogovorni ve-
čer s Feliksom Majeričem, Jožico Horvat, Iva-
nom Zorecom, Ivanom Hauptmanom in Anico 
Čeh. Pogovor je odlično povezovala Damjana 
Žampa. V kulturnem programu so nastopile 
ljudske pevke Urbančanke. Prišla sta tudi pred-
stavnik TZS in ŠTZ ter podelila visoka priznanja 
tako društvu kot posameznim zaslužnim člani-
cam in članom.

Pri Srečku Podhostniku so podrli hrastova dre-
vesa za lanišnico in hlodovino zapeljali na žago 
k Andreju Irglu, nato so razžagan les zložili pri 
gasilsko-turističnem domu. Na žagi Vogrin so 
jim uredili potrebne deske. Peč v lanišnici je 
zazidal njihov član Pepek Požegar. Vsakodnev-
no so sodelovali s takratno direktorico občinske 
uprave Vlasto Tetičkovič-Toplak in gradbeno fir-
mo Škorc. Zadovoljni so, da je bila otvoritev la-
nišnice in preše na 41. kmečkem prazniku.

41. kmečki praznik je potekal v avgustu. Organizi-
rali so kmečke igre in postavili klopotec, sledila je 
povorka starih običajev. Podelili so tudi priznanja za 
urejene hiše, vrhunec prireditve pa je bila otvoritev 
preše in lanišnice. Zaključili so z veselico. 

Društvo je med letom pripravilo tudi nekaj pogo-
stitev, postavili so božično drevesce pri lanišnici, v 
mesecu oktobru so na pobudo članice Irene pri la-
nišnici, v viničariji in kuhinji turističnega doma izvedli 
dve delavnici za otroke Osnovne šole Voličina. V de-
cembru so zaradi dotrajanosti peči za gibanice kupili 

dve novi, odlično pa so sodelovali tudi z gasilskim 
društvom ter Društvom vinogradnikov in sadjarjev 
Osrednje Slovenske gorice ter ostalimi društvi v naši 
občini.

Zbrane je na občnem zboru med drugimi pozdravila 
in nagovorila županja Vlasta Tetičkovič-Toplak. Prav 
tako so potrdili finančno poročilo in sprejeli načrt 
dela za leto 2023. Podelili so priznanja za aktivno in 
uspešno delo v društvu ter sprejeli 16 novih članov. 

Prireditev so zaključili s prijetnim druženjem in se 
okrepčali z dobrotami izpod rok njihovih marljivih 
članic društva. 

Tanja Hauptman
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STARODOBNIKI 
OTVORILI SEZONO

Klub starodobnikov Sveti Urban Destrnik se je dru-
go majsko soboto podal na letošnjo otvoritveno 
vožnjo. Oldtimerske jeklene konjičke je pot iz De-
strnika vodila vse do Sv. Ane, manjše podeželske 
občine na severu Osrednjih Slovenskih goric. 

Ljubitelji starodobnih vozil v Destrniku so društvo 
ustanovili pred dobrimi desetimi leti, z namenom 
ohranjanja kulturne in tehnične dediščine. »Naš av-
tomobilski park šteje okoli 35 vozil, ki se jim prid-
ružujejo še starodobni mopedi, motorji in traktorji,« 
pove predsednik kluba Milan Sekol in doda, da si 
člani med seboj pomagajo pri obnovi starih motor-
nih vozil ter tehnike, želijo pa tudi »strokovno dvigni-
ti znanje svojih članov, prenašati izkušnje na mlajše, 
ponesti ime Destrnika po Sloveniji in izven njenih 
meja ter sooblikovati turistično ponudbo«.

Hladna in deževna majska sobota ni bila ovira za 
srečanje. Motorji starodobnih vozil so zarohneli pri 
župnišču, od koder so krenili na pot. »Tokrat je bil 
cilj Sv. Ana. Med potjo smo imeli tudi postanke, med 
drugim smo se ustavili pri Sevrovih, kjer smo si ogle-
dali zbirko starodobnih predmetov«, opisuje pred-
sednik in doda, da jim tovrstna srečanja in druženja 
zelo veliko pomenijo.

Še na mnoge kilometre!
Špela Pokeržnik

Foto: BK TV

OBČAN MAJ 2023

18



OBČNI ZBOR 
OORK DESTRNIK

V soboto, 15. aprila, je v Volkmerje-
vem domu kulture potekal občni zbor 
Občinske organizacije Rdečega križa 
Destrnik. Članice in člani društva so 
prisluhnili poročilom in načrtu dela ter 
medse sprejeli 6 novih članov, podelje-
na pa so bila tudi priznanja. 

Občni zbor se je pričel s kratkim kultur-
nim programom, nato pa se je nadalje-
val z uradnim delom, na katerem so bila 
podana poročila o opravljenem delu v 
letu 2022. Društvo je v preteklem letu 
zabeležilo 67 aktivnih krvodajalcev, od 
tega se je krvodajalskim akcijam prid-
ružilo 5 novih mladih krvodajalcev. Na 
dveh akcijah, ki so ju organizirali, pa je 
bila kri skupno darovana 139-krat. 

Predsednica društva Majda Petrič je v 
svojem poročilu povedala: »Kupili smo 
drva trem starejšim občanom, da jim 
ni bilo hladno čez zimo. Opravili smo 
tudi nakup osnovnih živil za družino v 
stiski. Organizirali smo strokovno ek-
skurzijo v bolnico Franjo in Železnike. 
Pridobili smo kar nekaj novih članov in 
krvodajalcev, ki smo jih zelo veseli. Ob-
čanke in občane smo ozaveščali preko 
Občana, strokovno zapise za objavo pa 
je pripravil naš član Bojan Potrč, mag. 
farmacije.« 

Ob koncu občnega zbora so bila 
podeljena tudi priznanja in majhne 
pozornosti krvodajalcem, ki so v 
preteklem letu dosegli okrogle šte-
vilke po številu darovane krvi. Nekaj 
članov je prejelo priznanje za 10-, 
20- in 30-krat darovano kri, Mirko 
Lovrec za 60-krat, Miran Koser za 
70-krat, Janez Muršec, na katerega 
so v društvu še posebej ponosni, pa 
za več kot 130-krat darovano kri. 

Konec uradnega dela so zaključili 
nagovori predstavnikov Občine De-
strnik, Območnega združenja Rde-
čega križa Ptuj in drugih društev. 

Simon Fridl
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SKUPŠČINA GZ DESTRNIK

V aprilu je potekala skupščina GZ Destrnik, na ka-
teri so opravili analizo dela v preteklem letu in zas-
tavili načrte za prihodnje. V okviru delovanja zveze 
so bile izvedene tudi volitve na vodilnih funkcijah.

V lanskem letu so gasilci GZ Destrnik posredovali 
na dvanajstih intervencijah. Pomoč so nudili tudi na 
intervenciji na Krasu, kjer so sodelovali s petnajsti-
mi gasilci in tremi vozili v vseh treh izmenah. Veliko 
aktivnosti so namenili izobraževanju. Nekaj priprav-
nikov je uspešno zaključilo tečaj za operativnega 
gasilca, nekaj članov pa je opravilo specialnost no-
silcev izoliranih dihalnih aparatov, tehničnega reše-
vanja in specialnost gašenja notranjih požarov.

Za samo operativno usposobljenost zveze je po-
membna pridobitev novega vozila GVC-1 (GVC 
16/25), s katerim upravlja PGD Destrnik. Po bese-
dah poveljnika je v naslednjih letih nujno potrebna 
tudi menjava GVM v PGD Desenci, saj obstoječe 
kombinirano vozilo šteje že 14 let. 

Udeležili so se tudi tekmovanja treh GZ – Destrnik, 
Trnovska vas in Vitomarci – na katerem so dosegli 
dve prvi mesti. Opravljene so bile tudi vse načrto-
vane dejavnosti v mesecu požarne varnosti. Med 
drugim je bil izveden gasilski teden v vrtcu, kjer so 
otrokom predstavili pomen gasilstva, udeležili pa so 
se tudi srečanja s starši vrtčevskih otrok. Potekale 
so tudi volitve. 

Predsednik zveze je Dani Murko, namestnica pred-
sednika pa Majda Kunčnik. Mesto poveljnika je za-
sedel Branko Horvat, njegov namestnik pa je David 
Fras. Tajnik in administrator zveze je Alen Čuček.

Tadej Urbanija

Foto: Arhiv GZ Destrnik
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LAN JE LAN, 
Z NJIM JE POSLA LETO IN DAN  

Setev
Lan URBAN Destrnik so letos v mesecu aprilu v 
naši občini posejali na treh lokacijah: pri Sevrovih 
na Drstelji, Aleksandru Horvatu v Parku prostoži-
večih živali v Vintarovcih in Hauptmanovih v Vin-
tarovcih.

Po tradiciji naj bi se lan sejal stoti dan v letu, zato so 
se poskusili tega držati tudi letos. Setev so tudi letos 
opravili ročno, kot so to počeli nekoč. Člani društva 
upajo, da bo novo posejan lan dovolj gost, da ne bo 
prostora za plevel. 

Želijo si, da lepo raste, cveti in dozori, saj je po se-
menu njihovega lanu povpraševanje od blizu in da-
leč. »Pri Hauptmanovih v Vintarovcih je že pokukal 
iz zemlje. Naj mu bo narava naklonjena,» sporočajo.

Delavnice lanu za osnovnošolce
Člani TD Destrnik se trudijo, da dela in opravila, ki 
so jih opravljali nekoč, ne bi tonila v pozabo. Izpe-
ljali so že precej delavnic, s katerimi želijo otrokom 
čim bolj približati delo z lanom.

Foto: TD Destrnik
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Učenkam in učencem, ki so pokazali veliko mero 
zanimanja, so prikazali celoten postopek predelave 
lanu v prejo. »Na delavnicah je skupno sodelovalo 
že več kot 120 otrok, ki so bili razporejeni v manjše 
skupine. Otroci so se učili dela na kolovratu in dela 
s tolkačem ter se seznanjali o uporabnosti lanu na 
splošno,« pojasnjuje predsednik TD Destrnik Ivan 
Hauptman. Z delavnicami so gostovali v osnovnih 
šolah Lenart v Slovenskih goricah, Sveta Ana, Ju-
rovski dol in Mladika Ptuj.

Strokovna vodja delavnic je aktivna članica TD De-
strnik Irena Pernat, ki zna otrokom pedagoško in na 
zanimiv način približati snov. Turisti se že veselijo 
ponudb, ki so jih dobili za novo šolsko leto, saj je 
njihov namen ravno širjenje znanja o nastanku od 
lanu do platna na naše mlajše rodove. 

 Tanja Hauptman
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ZGODBE IN DESTRNIKA

OČISTILI SMO DESTRNIK

Vsakoletna spomladanska čistilna akcija v Destrni-
ku je znova združila številne občanke in občane, ki 
jim je mar za lepo in čisto naravo. 

»Čiščenje okolja je v Destrniku že vrsto let obvezno 
spomladansko opravilo. Veseli me in hvaležna sem, 
da je skoraj 200 naših občank in občanov pridno 
poprijelo za delo. Ugotavljamo, da je manj odpad-
kov ob javnih poteh in lokalnih cestah, žal pa se veča 
onesnaženost ob regionalnih poteh,« pove županja 
Vlasta Tetičkovič-Toplak in doda, da bo ozaveščanje 
o pravilnem odlaganju odpadkov in skrbi za okolje 
potrebno tudi v prihodnje.  

Čiščenje je potekalo v vseh 17 vaseh občine. V Jir-
šovcih so v sklopu čistilne akcije posekali tudi gr-
movje na bregovih potoka Rogoznica in očistili nje-
govo dno. 

Pridni so bili tudi v Doliču. »Verjamem, da smo s 
svojim zgledom spodbudili še koga, da bo prihod-
njič premislil, kam odvrže smeti. Svet je le eden in če 
ne bomo zanj poskrbeli v našem lokalnem okolju, 
nismo naredili nič. Malenkosti vsakega posamezni-
ka štejejo. Hvala vsem udeležencem, ki so se prid-
ružili akciji in pokazali, da jim ni vseeno, v kakšnem 
okolju živimo. 

Ohranimo čisto lokalno okolje za prihodnje rodo-
ve,« je na družbenih omrežjih zapisala Valerija Ma-
lek iz VO Dolič.  

Špela Pokeržnik
Foto: BK TV, Anton Žampa, Valerija Malek
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»O, sveti Florijan,
zdaj ti pomagaj nam!«

Tako je cela vas
molila na ves glas,
kadar je strela kdaj
udarila tja v hlev,

al' se je grunt vnel
naenkrat – kdove, zakaj.

Tako še danes klic
se na pomoč glasi

takrat, ko sveti Florijan
svoj god

in svoj poklic slavi
na nek majski dan

v naši cerkvici.

(po Mateju Krevsu)
Tadej Urbanija

Florijanova maša v farni cerkvi sv. Urbana za gasilce GZ Destrnik

UTRINKI IZ FLORJANOVEGA

Sem fantič z zelenega Štajerja,
sem zmeraj korajžen, vesel.

Ker kdor se pa jezno in kislo drži,
ta štajerski fantič pač ni,
ta štajerski fantič pač ni.

Na Štajerskem hrib vsak lepo zeleni
in trta nam vince rodi.

In vsi ga tam zdravi veselo pijo
in pesmi si zraven pojo
in pesmi si zraven pojo.

MINUTA ZA KULTURO

Kako bi se jaz pač naj kislo držal,
kako bi veselo ne pel,

sem fantič z zelenega Štajerja,
saj mene vse rado ima,
saj mene vse rado ima.

Slovenska ljudska

Izbor: 
Kulturno društvo Destrnik

Štajerski fantič

KULTURA
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ŠOLA IN VRTEC

OSNOVNOŠOLEC MAKS NA ZASEDANJU 
OTROŠKEGA PARLAMENTA 

Maks Sužnik, učenec 9. razreda, se je 
konec februarja kot predstavnik OŠ De-
strnik-Trnovska vas udeležil zasedanja 
medobčinskega Otroškega parlamenta 
na Ptuju. V razpravi 19 predstavnikov šol 
na območju širše ptujske regije so mladi 
parlamentarci govorili o duševnem zdrav-
ju otrok in mladostnikov, ki je z letošnjim 
letom nova tema Otroškega parlamenta. 

»V razpravi smo izpostavili predvsem vpliv 
šole na duševno zdravje otrok in vpliv ter 
problem nasilja s strani vrstnikov. Govorili 
smo tudi o pomembni vlogi družine kot o 
ključnem dejavniku duševnega zdravja ot-
rok. Precej besed je bilo namenjenih sa-
mopodobi, saj dobra samopodoba v na-
šem življenju usmerja naše razmišljanje 
o sebi in svetu, čustvovanje in vedenje ter 
vpliva na odnose z drugimi,« pripoveduje 
Maks.

Sodelujoči učenci so predstavili različne poglede 
na odraščanje in življenje mladostnikov. Izpostavili 
so pomembne vplive nanje, kot so družina, vrstni-
ki, prosti čas, spletna okolja, predvsem družbena 
omrežja, šola in učitelji. Želijo si, da bi bilo v času 
njihovega odraščanja manj stresa, saj se z njim tež-
je soočajo. Njihova želja so tudi bolj pristni, poveza-
ni odnosi v družini, prav tako tudi v družbi vrstnikov.

Maks se je aktivno vključeval v razpravo z dobro ar-
gumentiranimi mnenji, z zrelimi in precej neomaj-
nimi stališči ter prepričljivim in spoštljivim načinom 
komunikacije. S strani voditeljic medobčinskega 

Otroškega parlamenta je bil izbran za predstavni-
ka novinarja. Maks se je nato v aprilu udeležil za-
sedanja Otroškega parlamenta v Ljubljani skupaj s 
še štirimi predstavniki in spremljevalko Urško Vučak 
Markež ter zelo dobro opravil tudi to nalogo. 

Kot predstavnik novinar je napisal prispevek z nas-
lovom 33. nacionalno zasedanje Otroškega par-
lamenta, ki je bil objavljen v aprilski številki glasila 
Ptujčan. 

Tina Vrhovšek Malovič, mentorica SU

Foto: Tina Vrhovšek Malovič
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Ptujska delegacija se je 11. aprila od-
pravila na 33. nacionalni Otroški par-
lament. Letošnja tema je bila duševno 
zdravje otrok in mladine.

Objavljeno v aprilski številki glasila Ptujčan (2023)

Na pot smo se odpravili ob 6. uri izpred Obija. Pe-
ljali smo se z avtobusom, ki ga je organizirala Zveza 
prijateljev mladine Maribor. Na njem smo spoznali 
še druge predstavnike štajerske regije. Po uri in pol 
smo prispeli v Ljubljano. Tam so nam razdelili pri-
ponke z našimi imeni, nato smo šli skozi detektor 
kovin. Na začetku zasedanja nas je nagovoril pred-
sednik delovnega predsedstva. Po nagovoru smo 
se razdelili v štiri skupine. Vsaka je imela svoj pred-
met obravnavanja, vsi pa so se nanašali na duševno 
zdravje otrok in mladih. 

V prvi skupini je bila tema duševno zdravje. Naša 
predstavnica tam je bila Ana Franc. Tema druge 
skupine je bila vpliv okolja na naše duševno zdravje, 
tam nas je predstavljala Tinka Rojko. Tretja skupi-
na je obravnavala vprašanje virov pomoči. Tu nas je 
zastopala Živa Kuhar. Ela Šalamun pa je sodelova-
la v skupini s temo spremembe za krepitev mojega 
razvoja. V naši ekipi je bila tudi Iza Visenjak, ki pa je 
bila del delovnega predsedstva. 

Po uri in pol razg-
labljanja se je naša 
skupina srečala 
med odmorom za 
malico, kjer smo 
zaključili, da se 
naše ugotovitve 
večinoma pokriva-
jo: da sta za dobro 
mentalno zdravje 
pomembna dobra 
samopodoba ter zaupanje staršev in prijateljev ter 
da vsak stres ni vedno slab stres. 

Po drugi uri pogovora se je v veliki dvorani začel 
plenarni del zasedanja. Vsaka skupina je predstavi-
la svojo temo in po vsaki predstavitvi je sledilo 20 
minut razprave. Predsedstvo je dajalo besedo po-
sameznim parlamentarcem in gostom, ki so nas 
obiskali. Med njimi sta bila tudi predsednik vlade dr. 
Robert Golob ter minister za vzgojo in izobraževanje 
dr. Darjo Felda. Po slabih dveh urah razprave je sle-
dilo skupinsko fotografiranje, nato pa kosilo.

Ta dan je bil posebno doživetje za vse prisotne. Pos-
krbeli smo, da so težave in skrbi otrok prišle na dan.

Maks Sužnik

Foto: arhiv DPM Ptuj 
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PODARJENI LESENI IZDELKI, 
ZA KATERIMI STOJI ZGODBA, POLNA NAVDIHA

SREČANJE S STARŠI

Kruto dejstvo, da ne bo več videl, je Boruta Sotlara 
spodbudilo k ustvarjalnosti, s katero osrečuje 
in pomaga otrokom po različnih zavodih po 
Sloveniji. Nedavno ga je pot ponesla tudi v vrtec 
v Destrniku.

Nekdanjemu vodovodnemu inštalaterju iz Selnice 
ob Dravi se je pred dobrim desetletjem življenje 
postavilo na glavo, po tem ko so mu diagnosticirali 
raka, kmalu za tem pa še tumor na možganih, zaradi 
katerega je tudi oslepel. Uteho je našel v ustvarjanju 
iz lesa po tem, ko je svoj prvi izdelek – majhen leseni 
stolček – ustvaril za svojega vnuka. Sledili so novi 
izdelki, ki jih je podarjal otrokom iz svoje soseščine, 

Foto: maribor24.si

kmalu pa je z njimi začel osrečevati tudi otroke v številnih vzgojno-
izobraževalnih zavodih po Sloveniji. Obdaril je več otrok z Downovim 
sindromom, avtiste, otroke s cerebralno paralizo itd. Do danes je 
podaril več kot 800 stolčkov in obiskal več kot 50 zavodov. Njegova 
ustvarjalnost se ne ustavi le pri stolih, saj se je lotil tudi izdelave 
miz, toboganov in številnih didaktičnih igrač, ki so zasnovane tako, 
da otrokom nudijo mnogo izzivov. Gospod Sotlar je dejaven tudi v 
Društvu slepih in slabovidnih v Mariboru, navdušuje pa se tudi nad 
kegljanjem in igranjem pikada. 

»Veseli smo, da nas je presenetil in obiskal tudi naš vrtec. Otroke je 
razveselil s svojimi izdelki in osebno zgodbo, ki dokazuje, da si meje 
in omejitve v prvi vrsti postavljamo sami,« sporočajo iz vrtca.

Tadej Urbanija

V mesecu marcu je v vrtcu v Destrniku potekalo 
srečanje s starši, na katerem so si otroci ogledali 
lutkovno predstavo Zajček išče pomlad.

Srečanje je potekalo v dveh delih. Najprej so se 
zbrali otroci in starši mlajših skupin ter pospremili 
zajčka, ki je bil tako mlad, da še nikoli ni srečal 
pomladi, pri iskanju odgovora na vprašanje kdo 
ali kaj je pomlad. Otroci so predstavo pospremili 
s prepevanjem najljubših pesmic o živalih, ki so 
zajčku pomagale pri iskanju odgovora. Starejše 
skupine vrtca so predstavo popestrile s petjem 
in plesi ter tako predstavile delček vrtčevskega 
ustvarjanja svojim staršem. Ker pa je mesec ma-
rec tudi čas, ko svoj praznik praznujejo mame, so 
jih otroci po končani lutkovni predstavi presenetili 
z darilci, ki so jih ustvarjali skupaj s svojimi vzgo-
jiteljicami.

Vir: Vrtec Destrnik

OBČAN MAJ 2023

27



ŠPORT

Foto: BK TV

KEGLJALI SMO

V Destrniku je kegljanje zelo priljubljeno. Društvo 
upokojencev Sv. Urban šteje preko 300 članov. Ne-
davno so pripravili četveroboj v ruskem kegljanju. 

Posebnost ruskega kegljanja je, da krogla visi na vrvi 
in mora pri izmetu tekmovalca potovati v loku, da 
keglje podira od zadaj. Pomerile so se štiri ženske in 
štiri moške ekipe. »Vzdušje je bilo enkratno, ravno 
prav tekmovalno, osnovni namen vsega pa je bilo 
prijetno rekreativno druženje,« pove Vladimir Vindiš, 
predsednik DU Sv. Urban Destrnik. Ob tej priložnos-

ti se občini zahvaljuje za odlične, ustrezne in prijetne 
prostore, ki jim omogočajo tovrstna druženja. 

Turnirja so se udeležila različna društva, med njimi 
tudi pobrateno Društvo upokojencev Andraž. »Dru-
ženje nam veliko pomeni in predvsem v Destrniku se 
imamo vedno lepo, saj tukaj živijo zelo gostoljubni 
in prijazni ljudje. Družimo se tudi drugače, organi-
ziramo pohode. Včasih pridejo oni k nam v Andraž, 
spet drugič pa mi sem, v Destrnik,« pravi Irena Krk, 
predsednica DU Andraž. 

Čestitke za kvalitetno igro in splošno organizacijo je 
DU Sv. Urban Destrnik izrekla tudi Alenka Horvat iz 
Društva upokojencev Središče ob Dravi. 

Špela Pokeržnik

6. DESTRNIŠKI ŠAHOVSKI TURNIR IN 2. MEMORIAL 
DR. ERVINA MAVRIČA

V soboto, 21. maja, je potekal tradi-
cionalni šahovski turnir, ki ga priprav-
ljajo šahisti pod okriljem Športnega 
društva Destrnik v sodelovanju z Ob-
čino Destrnik. Preko 50 šahistov je 
napolnilo veliko dvorano Volkmerje-
vega doma kulture, v mali dvorani pa 
so se pomerili učenci Osnovne šole 
Destrnik-Trnovska vas. 

Mitja Kramberger, direktor turnirja, je 
predstavil potek tekmovanja z nasle-
dnjimi besedami: »Udeležilo se ga je 
52 šahistov in šahistk, od tega štirje 
velemojstri; nekaj tekmovalcev, ki se 
mudijo v Sloveniji, pa je tudi iz Hrva-
ške, Italije, Grčije in Srbije. Na turnirju 
sta bila prisotna dva sodnika – med-
narodni šahovski sodnik Boris Žlender Foto: Simon Fridl in ŠD Destrnik
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in državni šahovski sodnik Branko Orešek. Ime memoriala smo kljub nekaj dobrim preminulim šahistom 
poimenovali v čast njegovi gonilni sili po Ervinu Mavriču.« 

Prva tri mesta na turnirju so osvojili Jan Šubelj, Georg Mohr in Jernej Skuhala, vsi trije člani Železničarskega 
šahovskega kluba Maribor Poligram, ki velja za najboljši šahovski klub v Sloveniji. 

V mali dvorani je sočasno potekal otroški šahovski turnir, na katerem je sodelovalo več kot 20 učencev. 
Za vse tekmovalce so pripravili tudi praktične nagrade. Pri izvedbi tekmovanja se želijo organizatorji še 
posebej zahvaliti sponzorjem Šoli vožnje Relax, podjetju Lesko in Katcut, dr. Milanu Zveru, Avtohiši Terbuc, 
Slikopleskarstvu Pesek Boštjan, podjetju Novateh, Okrepčevalnici pri Mici in podjetju BM Asfalti ter Občini 
Destrnik za pogostitev udeležencev.

Simon Fridl

TENIS NA DESTRNIKU 
ZELO PRILJUBLJEN

Tenis je v Destrniku že več desetletij eden izmed najbolj priljubljenih športov. V minulem letu so za 30 let 
uspešnega delovanja prejeli tudi županovo priznanje. 

Zanimiva in kompleksna igra z loparjem aktivira prav vse mišice telesa, zato je to odličen šport, ki razgiba 
vse telo. Ob tem pa je tenis zelo družaben šport in krepi vrednote ekipnega dela, poštene igre in upošte-
vanja pravil. »Tenis je eden tistih športov, ki je primeren za vse ljudi, ne glede na spol, starost ali telesno 
pripravljenost. V Destrniku ta šport gojimo že več kot 30 let. Igrišče smo uredili takoj po osamosvojitvi 

Slovenije. Ves ta čas je name-
njeno rekreiranju, druženju 
in športnemu udejstvovanju, 
gostili pa smo tudi številne tur-
nirje, srečanja in tečaje tenisa 
tako za mladino kot odrasle,« 
pove predsednik društva Milan 
Šteger.

Tenis klub Destnik se lahko po-
hvali s številnimi pokali, meda-
ljami in plaketami, za katerimi 
se skriva nešteto lepih zgodb. 

V soboto, 3. junija 2023, ob 13. 
uri bodo v okviru občinskega 
praznika pripravili medobčin-
sko prvenstvo v tenisu. Lanska 
zmagovalca občinskega pr-
venstva sta bila Milan Šteger 
in Dušan Simonič.
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SPREMENJEN DELOVNI ČAS 
OBČINSKE BLAGAJNE 

Občinska uprava Občine Destrnik vas obvešča, da bo od 1. maja 2023 dalje občinska blagajna odprta 
samo dve sredi v sredini posameznega meseca. Natančnejši datumi so zapisani v spodnji tabeli.

Blagajna bo po novem delovala med 8. in 10. uro zjutraj

ter med 11. in 15. uro popoldan.

Zahvaljujemo se za razumevanje.

Občinska blagajna
Odpiralni čas od 1. 5. 2023 dalje

8:00–10:00 in 11:00–15:00

JUNIJ 14. in 21. junij

JULIJ 12. in 19. julij

AVGUST 16. in 23. avgust

SEPTEMBER 13. in 20. september

OKTOBER 11. in 18. oktober

NOVEMBER 15. in 22. november

DECEMBER 13. in 20. december

OBVESTILA

Foto:  Milan ŠtegerČez poletje pa vse prebivalce De-
strnika vljudno vabijo na brezplač-
ne tečaje. »Tenis je primeren za vse, 
ne glede na spol, starost ali telesno 
pripravljenost. Vljudno vabljeni v Te-
nis klub Destnik,« sporoča predse-
dnik Šteger. 

Špela Pokeržnik

DOSTAVA MALICE NA DOM
Obveščamo vas, da je gostinstvo Laplac d.o.o. iz Ptuja pripravljeno 
dostavljati malice na dom. Cena malice z dostavo znaša 8,00 EUR 
(ponudba vključuje tudi juho in solato). Dostava bo potekala med  
13. in 14. uro.

Za dostavo malice na dom pokličite na 041 555 991 ali pošljite 
elektronsko sporočilo na info@laplac.si. 

Prijave še vedno sprejemajo. Z dostavo pa bodo pričeli, ko bo prijavljenih 
vsaj deset zainteresiranih.
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V SPOMIN

Vemo, da si z nami povsod,
spremljaš nas, kjer vodi nas pot,
in vedno z nami boš ostal,
saj si nam mnogo ljubezni dal. 

V SPOMIN

6. maja je minilo 15 let, odkar nas je zapustil 
dragi mož, oče, dedek in pradedek

KONRAD HOLC
iz Placarja

Hvala vsem, ki ga ohranjate v lepem spominu 
in postojite ob njegovem grobu.

Vsi njegovi

Mirno in spokojno si zaspal,
v večni sen odpotoval.
Utihnil je tvoj glas,
bolečina in samota sta pri nas.
Pot nas vodi tja, kjer sredi tišine spiš,
a v srcih naših še vedno živiš.

V SPOMIN

29. aprila 2023 je minilo leto dni, odkar nas je 
zapustil naš dragi mož, oče, tast, dedek in brat

MILAN ARNUŠ
iz Jiršovcev 4

Iskrena hvala vsem za poklon, lepo misel in 
prižgano svečko ob njegovem grobu.

Njegovi najdražji

Je čas, ki da, 
je čas, ki vzame,
pravijo, da je čas, ki celi rane,
in je čas, ki nikdar ne mine,
ko zasanjaš se v spomine.

V SPOMIN

1. julija mineva 25 let, odkar nas je zapustil naš dragi

MILAN MURKO 
iz Svetincev 10

Hvala vsem, ki postojite ob njegovem grobu, mu prinašate sveče in nanj obujate lepe spomine.

Njegovi najdražji
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